
Interpelácia č. 22/2017   
 
1. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 27.2.2017  
 
Hutmanová: 
V meste je viacero nefunkčných novinových stánkov na mestských pozemkoch, ktoré svojim 
ošarpaným vzhľadom špatia verejné priestranstva. Má vedenie mesta informácie, či majitelia 
stánkov platia poplatky za záber verejného priestranstva? Prebehli jednania s vlastníkmi 
o odstránení nefunkčných novinových stánkov? Je to na Ulici Dobrovoľníckej a Komenského. 
 
PhDr. Čižmár: 
Mestom Trebišov už boli zaslané výzvy na riešenie tejto situácie. Jeden z takýchto problémov 
bol riešený aj na komisii výstavby v minulom roku, išlo o bývalý stánok v priestoroch NS 
Berehovo, čiže mesto priebežne rieši túto situáciu a v prípade pretože bude potrebné ju 
odkomunikovať a riešiť aj na úrovni komisii výstavby tak, ako tomu bolo v prípade 
spomínaného stánku, tak budete o tom včas informovaní.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 27.2.2017 
 
Na ďalšie vybavenie: 
Oddelenie výstavby a majetku 
 
 
 
 


